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Høyring - Kunngjering av reguleringsplan for kollektivknutepunkt og innfartsparkering på Flatøy, 
offentleg ettersyn  

Vedlegg: 
Annonsetekst - reguleringsplan for kollektivknutepunkt og innfartsparkering på Flatøy, offentleg 
ettersyn 
Føresegner (445079) 
Geologiske undersøkingar (445080) 
Plankart (445081) 

Saksopplysningar: 
Bakgrunn 
Reguleringsplan for kollektivknutepunkt og innfartsparkering på Flatøy er ute til offentleg ettersyn. 
Føremålet med planforslaget er å leggje til rette for nytt kollektivknutepunkt og innfartsparkering, 
med tilkomstvegar og gang-/sykkelvegar. 

Vurdering 
Planavdelinga orienterer om saka. 

Konklusjon 

Framlegg til vedtak: 
Ungdomsrådet kjem med inspel i møtet. 

Ungdomsrådet - 36/2018 

UR - behandling: 
Merethe Tvedt orienterte om plansaka.  
Ungdomsrådet sine kommentarar til prosjektet: 
Marcus: Skal det bli ny terminal og kor stort er området? 
Merethe: Det blir ny kollektiv terminal og ny innfartsparkering, heile området er 43 daa. 

Merknad 7



Marcus: Blir hus ramma av arbeidet? 
Merethe: Eit hus blir ramma, vegvesenet har vært i kontakt med eigar og dei får erstatning.  
Marcus: Kva skjer med den gamle terminalen? 
Merethe: Det vert utvidning av vegen.  
Anna: Kva skjer med E39? 
Merethe: E39 vert uendra, fylkesvegen vert utvida og gang og sykkelveg blir liggande.  
Marcus: Kor mange parkeringsplassar vert det? 
Merethe: Parkeringsplassane auker frå 69 til 190 og kan utvidast ved behov. 
Ole Monrad: Vert det ladestasjon for Elbil og er dette gratis? Då er det sannsynleg at folk som 
eigentleg ikkje treng strøm bruker dei likevel og folk som treng strøm ikkje får moglegheit.  
Merethe: Det vert ladestasjon, trur det blir mot betaling.  
Elias: Kjem det bompengestasjon på Flatøy og vil folk parkere der dersom dei må betale bompenger, i 
staden for på Frekhaug ? 
Merethe: Det er usikkert kvar bompengestasjonene kjem. 
Ling Michelle: Kor mykje kostar den nye terminalen? 
Merethe: Usikker. 
Anna: Blir det ny veg til Knarvik for dei som bur på Flatøy?  
Merethe: Denne planen stoppar ved Frank Mohn.  
Bettina: Vert busstilbodet betre? 
Merethe: Det er målet å gjere det meir attraktivt å ta buss.  
Marcus: Vert det venteområde inne i den nye terminalen? 
Merethe: Ja.  
Marcus: Vert det sykkelparkering?  
Merethe: Ja, til inntil 40 syklar.  
Ole Monrad: Vert det lås på sykkelstativene? 
Merethe: Har ikkje detaljene, men vil tru det.  
Ling Michelle: Når er dette ferdig? 
Merethe: Usikker. Byggestart er i 2021. 
Ole Monrad: Vert vegen stengt under arbeidet? 
Merethe: Vegen må vere open. 
 
 
UR -  vedtak: 
Ungdomsrådet kom med følgjande innspel:  

Det er viktig at parkeringsplassen har ladestasjon for elbilar, gjerne mot ein avgift.  

Sykkelparkering er nødvendig, gjerne innendørs eller under tak, med lås på stativa.  

Bilar frå Holsnøy må kunne parkere på Flatøy uten å køyre gjennom bompengestasjon .  

Det er viktig med innendørs venteområde for kollektivtransport. 

Sterkt ønskje om betre busstilbod til Rossland.  

 
 
 
 
 
 


